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Jegyzıkönyv 
 
Készült  Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. április 22-én tartott 
testületi ülésén.  
 
Jelen vannak:Zsalakó Ernı-polgármester 
                     Fonai Jenı-alpolgármester 
                     Bözsöny András 
                     Gobányi Sándor 
                     Bankics Krisztián 
                     Tombor János 
                     Szijártó Józsefné  
                     Wittman Dezsı –képviselık 
                     Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
                     Bischoffné Szőcs Erika-pénzügyi fıelıadó 
 
Meghívott vendég: Dr. Benedek Tünde – háziorvos 
                               Gyırfi Georgina-védını    
 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. Megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 8 fı jelen van. Ismerteti a 
napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a 
testület az alábbi napirendeket tárgyalja.  

Napirendek:  
 

1. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
2. Egészségügy  beszámolója 

Elıadó és meghívott vendég: Zsalakó Ernı-polgármester, védını, háziorvos 
 

3. Tájékoztató földvásárlási igény benyújtásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

4. Esély Alapszolgáltatási Központ 2008. évi gazdálkodásáról beszámoló  
                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

  
5. Az önkormányzat 2008. évi gazdálkodásáról 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Az önkormányzat vagyongazdálkodási rendeletérıl 
      Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 

  
7. Önhiki támogatási kérelem beadásáról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

8. Sportlétesítmény felújítási pályázat beadása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
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9. Szociális ügyek zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbiakról tájékoztatja a testületet: 
- Három rendezvényen volt az elmúlt hónapban: locsolókupa, óvodaközi rendezvény, 

szavalóverseny, mindenkinek köszönet mond a szervezésért. A Nyugdíjasklub 
Somogyaszalóban szerepelt, elismerték a tevékenységüket.  

- Elmondja, hogy a Kossuth L. utca járdája aszfaltozásra került – 388 e Ft-os áron –, ezt 
még  tovább viszik a Malomig .  

- Templom horhót is befejezik.  
- Fekvırendırök elhelyezése folyamatban van, táblákat még ki kell helyezni.  
- Tájékoztatja a képviselıket, hogy Június 19-tıl pénteken egy leader trophy indul- 

amelynek, egyik állomása lenne Baté – 4 fıs  10 csapatot várnak majd. Ötleteket vár 
erre, hogy mit kellene megmutatni Batéból.   

- Helytörténeti kiadványról:  az eredeti szerzı 1996-tal kívánja lezárni a könyvet, de a 
többség úgy gondolja, hogy a mai napig kellene ezt feldolgozni. 

  
- Fonai Jenı: úgy gondolja ı is, hogy nem lenne jó 13 évvel korábbi idıpontra kiadni a 

könyvet, egészen napjainkig kellene feldolgozni Baté történetét. 
 

- Bankics Krisztián: véleménye szerint is  napjainkig kell kiadni. 
  
- Gobányi Sándor:  Úgy gondolja, hogy terjedelmes idıszakról van szó, de  minden év 

történése a közmeghallgatással fel van dolgozva, csak ezt kell elıvenni. Mennyi 
munka ez, annyi,hogy ezt össze kell szerkeszteni. Napjainkig kell ezt elkészíteni 
mindenképpen. 

 
-  Bözsöny András: szerinte is napjainkig kell ezt feldolgozni. 

 
-  Zsalakó Ernı- javasolja Május 7-e csütörtökön 17.00 órakor megtartani a  

falubejárást. 
 

-  Gobányi Sándor: Javasolja, hogy a kihelyezett fekvırendırökkel kapcsolatban jelzést 
kell kitenni minél elıbb.  A  Dózsa Gy. utcába is  javasol még egyet kihelyezni.  

 
- Bözsöny András: Megkérdezi, hogy mi a helyzet a horhó úttal?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: A  horhóban kidolgozott  föld jó lesz, várhatóan jövı 

héten neki állnak,  és teraszos rendszerben oldják meg egyik részét. Május közepe, 
végére ígérte a kivitelezı, hogy a Kinizsi - Hársfa utca végén lévı utat elkészíti, de 
rendezett tulajdonviszonyokat kér. Az orgonasövény árnyékába fákat ültettek el, nem 
nagyon lehet újra ültetni ıket, nincsenek hajtások. 

 
-  Gobányi Sándor: javasolja, hogy az  itt dolgozó gépekkel le lehetne tolatni a földet és 

talán magától kinıne az orgona, a föld  pedig továbbépítené magát. 



 3 

 
-  Tombor János: Felveti, hogy a Kinizsi utcában a méhek problémája megint elıjött.  A 

méhész azt ígérte, hogy két héten belül elvinné a méheket, mit lehetne ez ügyben 
tenni? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy hozzá még panasz nem érkezett. A 

méhész amennyiben betartja a méhek tartására vonatkozó szabályokat, akkor nem sok 
mindent tudnak csinálni, akit zavar bírósághoz fordulhat, vagy hozzá birtokháborítás 
miatt. A testület csak annyit tehet, hogy bizonyos korlátozásokat vezet be az  
állattartási rendeletében, de teljesen kitiltani nem lehet a méheket,  a méhész érdekeit 
is figyelembe kell venni.   

 
- Gobányi Sándor: Esetleg szakhatósági állásfoglalást lehetne kérni ez ügyben, ezt 

javasolja.  Ha ennyi veszélyeztetett – allergiás  .  ember van, akkor ezt hogyan lehetne 
ezt megelızni. Fıméhészet nyilatkozzon ebben. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı : megkérdezi ezt az illetékes szakhatóságtól.  

 
- Bözsöny András:  Az állattartó többször megígérte, hogy elviszi  a méheket, ezt már 

évek óta húzzák , de ez ügyben már lépni kellene.  
 
- Gobányi Sándor:  Meg kell kérdezni a fıhatóságot ez ügyben,  ha kell a  korábbi 

döntésüknek szerezzenek érvényt a hatóságok.  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı : Tájékoztatja a testületet, hogy az eb oltásban, 
nyilvántartásban is változás történt. Most már nem a hivatalban kell összeírni az 
ebeket, az eb tulajdonosának a  kötelezettsége, hogy beoltassa a kutyák. Azt, hogy 
melyik kutya nem volt beoltva azt senki sem tudja ellenırizni. Ebbıl még nagy 
problémák lehetnek, mivel eddig is több gazda nem oltotta be, most meg még több 
várható.  

 
2. Egészségügy beszámolója 

Elıadó és meghívott vendég: Zsalakó Ernı-polgármester, védını, háziorvos 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a doktornıt és kéri, hogy mondja el a 
beszámolóját.  

 
- Dr. Benedek Tünde: háziorvos. Köszönti a testületi tagokat. Elmondja, hogy kb.  6 

teljes hónapja dolgozik Batéban, elsı hónap helyettesítés megtörtént, szerzıdések 
megszülettek, beköltöztek. Elsı idıben próbálta megismerni az embereket, családokat. 
Szakmai részrıl az  ellenırzés is megnövekedett, fıleg a vállalkozói háziorvos felé. 
Az új gondozási stratéga sok idıt vesz igénybe, gondozási füzetet kapnak a betegek. 
Komoly munka lesz ez. Gyógyszereket is kell figyelni mindenkinél  olcsóbbat felírni 
vagy ha  nem kéri, akkor miért nem. Ez több idıbe kerül, legalább negyedóra 
várakozást jelent.  Közgyógyigazolványra kiadja az igazolást milyen gyógyszereket 
szeretne. Mindenki sajnos feszültebb, nem tud 5 embernek egyszerre soron kívüliséget 
biztosítani. Idıpontadás továbbra is lesz. Érkezési sorrend van és van egy idıpontadás.  
A betegek maguknak kérjenek idıpontot a kórházba ez lenne a jó. Szőrést egy hónapja 
szerveztek, amit bármikor meg lehet ismételni. Évente három szervezett találkozást, 
megbeszélést lehetne szervezni, ezt szeretné, ha valaki felvállalná szervezés címén, ott 
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jobban lehetne tájékoztatni a lakosságot. Cukorbetegek oktatását fontosnak tartja. 
Krízishelyzetben lévıkrıl tudnak akkor kéri, hogy szóljanak neki.   

 
- Gyırfi Georgina:- védını köszönti a testületi tagokat. Elmondja, hogy  sajnos volt egy 

gyermekhalálozás.  Az idei évre 4 gyermek várható. Oltások meg vannak. Háromszori 
felszólításra aki nem oltja be, azt az  ÁNTSZ-be küldik.  

 
- Dr.Benedek Tünde:-háziorvos alá kell íratni  a szülıvel, hogy ha ı nem kéri az oltást, 

akkor ı vállalja érte a felelıséget. Mindkét oldalnak igazuk van, oltást akarok és az 
oltást ellenzıknek is. Nehéz igazságot tenni, külföldön pl.  nincs kötelezı védıoltás.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy a testület a  serdülıkorú lányok 

méhnyakrák- oltásának a támogatásáról rendelkezett. Ebben kéri a védını segítségét. 
Tájékoztatás közösen adnak a  13-14 éveseknek. Erre nem kötelezik a szülıket, ebben 
kéri segítséget az orvosnak és a védınınek is. 

 
- Dr. Benedek Tünde -háziorvos: kevés tapasztalat van ebbıl. Hatóságok részérıl 

kellene egy állásfoglalást beszerezni. Magyar hatóságok által adott tájékoztatást kell 
elfogadni, ez önkéntes, nincs nagy tapasztalat ezen a téren sehol sem. Objektív 
tájékoztatást kell adni minden érintettnek.  

 
- Gobányi Sándor: A háziorvosi  munka technikai része mennyire biztosított?  

 
- Gyırfi Georgina –védını – Nála a programot le kell cserélni, számítógép memóriáját 

kell majd bıvíteni.  
 

- Dr. Benedek Tünde- háziorvos: laptoppal voltak problémái. Központi ügyelettıl 
kapott egy laptopot. Új verzióra át lehetne telepíteni. EKG-t számítógépen lehetne 
tárolni. Érdemes lehetne erre árajánlatot kérni. Kötelezı alapfelszerelés meg van. Két 
nyomtatót vásárolt egyszerre. Oxigénpalackot érdemes lenne megnézni, hogy hogyan 
lehet cserélni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester Úgy gondolja, hogy az  Oxigénpalackot a 3 falu össze 

tudná adni  ez kb. 65 e Ft. 
 

- Dr. Benedek Tünde - háziorvos: Az energia árak csökkentése lenne jó nyílászáróknál. 
Lakás és a rendelı gázfőtését lehetne külön választani. Kis rendelıt sajnos főtés miatt 
nem tudja használni.  

 
- Gobányi Sándor: Úgy véli, hogy  jó az amit hallottak, a helyzet nem olyan rossz. 

Mindkét hölgy munkájában a határozott következetességet javasolja, ezt erısítse 
mindenki. Jó ötlet az idıpont kérés és érkezési sorrend betartása. Közös napirendi 
pontként esetleg napirendre tőzhetné a három testület a munkát, két évente legalább 
egyszer ezt jó lenne megtenni  az évenkénti beszélgetések mellett. Prevenció 
elgondolkodtató. Javasolja, hogy a doktornı és a védını munkáját köszönje meg a 
testület.  

 
- Dr. Benedek Tünde - háziorvos: Azt kéri a testülettıl, ha van rá lehetıség akkor az  

asszisztensének valamilyen módon bármiféle jelképes dolgot kaphatna, köszönetet 
kaphatna a munkája megerısítése végett. Biztos, hogy nagyon jól esne neki.  
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- Zsalakó Ernı-polgármester megköszöni, hogy  erre felhívta a figyelmet a doktornı 

 
- Gobányi Sándor: Javasolja elfogadni a doktornı javaslatát, amire választ vár, erre 

konkrét választ fog kapni.  
 

Baté Önkormányzat képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
37/2009./IV.22./ sz. Baté önkormányzat kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a háziorvos és  a védını tájékoztatóját elfogadja 
és a munkájukat megköszöni.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester  
 

 
3. Tájékoztató földvásárlási igény benyújtásáról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy Bodó József batéi lakos 
földvásárlási szándékot nyújtott be az önkormányzathoz egy külterületi út 
megvásárlására. Gond van ott a területtel, hogy illegális szemétteleppé válik az a 
terület. Korábban elutasította a testület ezt a vételi szándékát. Annak az útnak 
funkciója  most nincs. 

 
- Gobányi Sándor:  Megkérdezi, hogy mi változott a korábbi döntés óta?  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester  Sajnos  továbbra is szemetes az a terület, továbbra is 

mozognak ott olyanok akiknek nem kellene, ezt azért is hívják lopóútnak. 
 

-  Gobányi Sándor: Emlékeztet arra, hogy annak idején felmerült ott útlezárás kérdése, 
de azért nem zárta le a testület, mert szükség van az útra. Szemetesség ügyében 
lehetıség van, arra, hogy  az utat le kell zárni mindkét oldalon, ha a tulajdonos 
területén van szemét, akkor gondoskodjon róla, hogy ne legyen ott . Fontos volt 
korábban az az út  a testületnek a kastély jövıbeni sorsával kapcsolatban. Korábbi 
döntés óta nem változott semmi, akkor nem javasolja a korábbi döntés módosítását. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester :  Elmondja, hogy itt egy ingatlan megközelítésével van 

probléma. 
 

- Bözsöny András – véleménye, hogy  nem kellene azt a területet eladni, fontosnak 
tartja azt megtartani a  jövıre nézve. 

 
-  Wittmann  Dezsı: Nem érti a vevı szándékát, miért akarja belefektetni. Korábban 

ebben már állást foglalt a testület, hogy  nem eladó az út. Miért adna pénzt azért az 
útért, amit most ingyen használhat?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester felolvassa a kérelmet. 
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-  Fonai Jenı- a tulajdonos, akinek a területét az út keresztezi próbálná mővelés alá 

vonni a területet. Elfogadható érv lehet  a szemétlerakás megszüntetése, 
megakadályozása. Az út melletti területek is a kérelmezıé. Aki oda teszi a sorompót 
annak a kötelezettsége lesz rendbe tenni. Indok volt korábban, hogy egy 
vészhelyzetben használhatóvá válna ez az út, a 61-es forgalmát lehetne oda elterelni. 

 
-  Bözsöny András –  nem lehet tudni, hogy késıbb 100 év múlva nem kell az az út. Ő 

 
-  Bankics Krisztián: A  bérbeadást nem jöhetne szóba? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı, mivel az út a törzsvagyon része, ezért sem eladni , 

sem bérbeadni nem lehet. Ezt át kell minısíteni, utána lehetne értékesíteni. 
Amennyiben az út lezárásra kerül az arra járó tulajdonosoknak bejárást kell 
biztosítani.  

 
- Gobányi Sándor: nem javasolja az értékesítést, mivel ez a településen 

szerkezetváltozást is eredményezne, pl.Dózsa Gy.utca végén. Lehetıség annyi, hogy a 
lopóút megszüntetésével az út lezárása, másik oldalon ekével meghúzni a területet.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : Javasolja azt, hogy járuljon hozzá a testület ahhoz, hogy 

Bodó József zárja le a területet, azzal, hogy az önkormányzatnak biztosítsa a bejárást.  
 

- Gobányi Sándor: Elmondja, hogy korábban el lett napolva, hogy lezárják az utat. 
Egyet kell érteni a tulajdonos kérelmével, bármi megoldással egyetért. A 
településszerkezetével meghatározó térképszervezeti útról viszont nem kell 
lemondani.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Nem javasolja a kérelmezı döntését támogatni, az 

értékesítésre vonatkozóan. Javasolja azt, hogy a testület járuljon hozzá, hogy az utat 
lezárhatja úgy, hogy  biztosítsa az önkormányzat és az úttal érintett 
ingatlantulajdonosoknak  a bejárását. Kéri ezekre  vonatkozóan a szavazást.   

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
38/2009./IV.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete Bodó József Batéi lakos által benyújtott 024/4 hrsz-u 
önkormányzati út vásárlási kérelmét elutasítja. 
 
Elutasítás indoka: A 024/4 hrsz-u  út az önkormányzati törzsvagyon része –nem értékesíthetı 
- , és ez az út a község településszerkezetét  késıbb  meghatározó térképszervezeti útja lehet.  
 
Kéri a polgármestert, hogy a kérelmezıt értesítse a döntésrıl.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
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39/2009./IV.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul ahhoz, hogy  Bodó József Batéi lakos  az 
önkormányzat tulajdonában lévı  024/4 hrsz-u utat úgy lezárja,  hogy biztosítsa az 
önkormányzat az úttal érintett ingatlan-tulajdonosoknak a bejárását . 
 
A lezáráshoz való hozzájárulás indoka: a szemetelés megszüntetése.  
 
Kéri a polgármestert, hogy a kérelmezıt értesítse a döntésrıl.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
 

4. Esély Alapszolgáltatási Központ 2008. évi gazdálkodásáról beszámoló: 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
40/2009./IV.22./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2008. évi 
gazdálkodásáról készült beszámolót 45845 e Ft bevétellel, 41031 e Ft kiadással, 4814 e Ft 
pénzmaradvánnyal elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

5. Az önkormányzat 2008. évi gazdálkodásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester Elmondja, hogy a beszámolót mindenki megkapta, a 
testülete a  tavalyi évet eredményesen zárta. Nem kis feladatot vitt végig a testület. 
Igen alapos a beszámoló.  

 
- Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy  miként kezelje a testület   6 millióra jelzett  

megtakarítást?  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı :  Természetesen a testület dönt a 
pénzmaradványról, de a mellékletben látható, hogy egy része kötelezettséggel terhelt, 
a pénzmaradvány, mint bevétel szerepel a 2009. évi költségvetésben.  

 
- Gobányi Sándor – úgy gondolja, hogy ezt fel kell címkézni. Korábban volt egy olyan 

döntést, hogy a testület az  ingatlan megóvásra fordítja az eladott ingatlanokból 
befolyó bevételei. Vastalanítót is lehetne akár csinálni, akkor ezek ne legyenek 
elfelejtve,  minek spórol a testület, ha van mit tenni?  
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- Fonai Jenı- : Felhívja a figyelmet arra, hogy  a tavalyi évi költségvetést a testület  

mínusszal fogadta el, és közben pedig 6 millió maradt. 
 

- Gobányi Sándor – Amennyiben a pénzmaradvány tavalyi évi kötelezettségekre fog 
menni, ezt meg kell címkézni. Legyen javaslat, hogy mire költsük pl. a ingatlanok 
értékesítésérıl számított bevételt! 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı Sajnos az önkormányzat hiányos költségvetést 

fogadott el az idén is. A pénzmaradvány a bevételi oldalon szerepel, a kiadási oldalon 
szerepel a kötelezettségekkel terhelt része pl. a tavalyi falubejáráson felvetettek 
megoldása. Amennyiben még plussz kiadást tervezünk, akkor az tovább növeli a 
hiányt, ennek figyelembevételével kell ezt megtervezni.  

 
- Gobányi Sándor  Esetleg  a soron következı falubejárást ebbıl fogja finanszírozni a  

testület ezt fel lehetne címkézni.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a beszámolót rendelettel történı 
elfogadására.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
5/2009./IV.23./ sz. Baté önkormányzat rendelet: Az önkormányzat 2008. évi 
zárszámadásáról és a pénzmaradvány jóváhagyásáról 
/A rendelet   a jk. Melléklete/ 
 

6. Az önkormányzat vagyongazdálkodási rendeletérıl:  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szivia-körjegyzı   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendelet elfogadására.  
 
- Gobányi Sándor : Úgy érzi, hogy a rendelet túl  egyszerősítve sikerült,  javasolja, hogy 

röviden érthetıen kerüljön ide az elıterjesztés a jövıben, ne a §-ra hivatkozva. 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı megpróbálja  a jövıben ezt jobban megfogalmazni, 
de úgy érzi, hogy most is ezeket a minimális változásokat próbálta az elıterjesztésben 
megfogalmazni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a rendelet elfogadását.  

 
 

Baté Önkormányzat képviselı-testülete 7 igen 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja:  
 
6/2009./IV.23./ s. Baté önkormányzat rendelete: Az önkormányzat vagyongazdálkodási 
szabályairól szóló 8/2003./V.28./ sz. r. módosításáról  
 / A rendelet a jk. Melléklete/ 

 
7. Önhiki támogatási  kérelem beadásáról: 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı   
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- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja hogy az elıterjesztés óta kiderült, hogy sajnos 

nem jogosult rá az idén a testület, ezért a kérelmet most nem lehet beadni.   
 

8. Sportlétesítmény felújítási pályázat beadása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
  

- Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy  a pályázatból jó lenne  
kézilabdapálya felújítása. Önrész nem szükséges, de elınyt jelent 271 e Ft önrésszel 
javasolja elfogadni. Feltétele  a pályázatnak  egy sportfejlesztési koncepciót is, amit 
javasol elfogadni. Önkormányzati tulajdonnal kapcsolatban elkészült még  egy 
használatba vételi szerzıdést is az önkormányzat és a Sportegyesület között.  

 
- Gobányi Sándor – A szerzıdéshez van javaslata. Az  5/3 pontban a „másnak” legyen 

3. személynek. . , Az 5.6 pontban  a 10 óra megfogalmazása véleménye szerint 
mindent kizár. Van itt egy kisebbségi önkormányzat is, és más egyesületek is akik  
használhatnák a pályát. Sportrendezvények elıkészítésének felelıse ki lesz? Ha van 
erre munkaköri ellenırzés? Legyen 5,6 pontban, a 10 óra helyett, hogy  elızetes 
egyeztetés alapján a vállalt kötelezettségeket figyelembe véve. Egy 5.7. ponttal 
egészüljön ki, hogy elızetes egyezetéssel az önkormányzat 3. személynek bérbe 
adhatja az önkormányzat a bevételei rendezésére.  A 4. pontban az  idıpontnak 
javasolja a  határozatlan idıre  úgy , hogy  5 évente visszatérnek a szerzıdés 
felülvizsgálatára a felek. A 7. pontban az ellenırzést javasolja bármikorra változtatni.  

  
- Wittmann Dezsı- Az  5.4. pont az önkormányzat végzi a fenntartási munkákat? A 

hengerezést ki vállalja?  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester ezt a feladatot eddig is az önkormányzat vállalta. Egyetért 
a Gobányi képviselı javaslatával és ezekkel a kiegészítésekkel, 4. pont, 5.3. pont, 5.6 
pont, új 5.7 pont  és 7 . pontra javasoltakkal egyetért, kéri elfogadni. Majd javasolja 
elfogadni a sportkoncepciót és a pályázat beadását.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
41/2009./IV.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a 272/1 hrsz-u ingatlan használatba adására 
vonatkozó szerzıdést az önkormányzat és a Batéi Sportegyesület Közhasznú Szervezet 
között jóváhagyja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 
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Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
42/2009./IV.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat sportfejlesztési koncepcióját és a 
Batéi Sportlétesítmény felújítási programját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  

 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
43/2009./IV.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
1. Baté Önkormányzat Képviselı-testülete pályázatot ad be a 15/2009./III.17/ )ÖM: r. alapján 
a batéi sportlétesítmény felújítására kézilabdapálya- készítésére.  
 
A felújítás teljes bekerülési költsége: 10.251.572 Ft, az igényelt támogatás: 9.980.000,-Ft, a 
pályázathoz biztosított önrész: 271.572 ,-Ft.   
 
2. Az önkormányzat nyilatkozik arról, hogy a támogatásból megvalósuló felújítást 5 évig az 
eredeti rendeltetésének megfelelıen hasznosítja, és a feladat ellátási helyet 5 évig nem 
szünteti meg, illetve fenntartói jogát nem adja át nem állami fenntartó részére.  
 
3. Az önkormányzat nyilatkozik, hogy a 217/1998.(XII.30.) Korm.r. 83. §. (2) bekezdésének g) 
pontja szerint az államháztartás alrendszereibıl folyósított támogatásból eredı lejárt és ki 
nem egyenlített tartozása nincs.   
 
4. Az önkormányzat nyilatkozik arról, hogy Sportegyesületet a 2008. évben 2.700 e Ft 
támogatásban részesítette, 2009. évre: 2700 e Ft támogatásba részesíti, és a sportpályát 
ingyenesen részükre használatra biztosítja, továbbá a sportpálya fenntartási költségekre 
2008. évben: 952 e Ft-ot fordított, 2009. évre : 1135 e Ft-ot tervezett.  
 
4. Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  
 
Határidı: 2009.04.24. 
Felelıs: polgármester  
 
 
 A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                    Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                    körjegyzı 
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